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Mag je als OGP meer dan je
buurman ?

Morsum Magnifictat ®

Betekom / Ruiselede,
Te Ruiselede woont er een Officier van
Gerechtelijke Politie (OGP) van de
Nationale Controle van het Spectrum
(NCS) een onderdeel van het Belgisch
Instituut voor Post en Telecommunicatie.
In deze functie voert Cl.van Pottelsberghe
de la Potterie controles uit die verband
houden met radio- en andere storingen,
alles heeft dus met zenders te maken.
Op het eerste gezicht een beroep zoals een
ander zou men zeggen, maar hier ligt dat
toch wat anders.
Unie van Belgische Zendamateurs.
Van Pottelsberghe is buiten
controleur, zelf ook
zendamateur, ook zijn
echtgenote Carine is van
dezelfde radiomicrobe
gebeten.   Beiden houden zich
dan ook met dezelfde hobby
bezig, dat was ook al het geval
op het vorige adres van deze
radioamateurs.  De buurman /
huisbaas <wijlen  Prof.Dr.Ir.
Coppieters> bekloeg zich over
storingen op zijn faxen, van
Pottelsberghe kon niet alleen op de steun
van een <administratieve> collega
rekenen, maar zwierde ook met zijn
dienstkaart als OGP. Met de storingen
ging het van kwaad naar erger, zodat op
een bepaald moment zijn dienstchef  <
De Smet > welke ondertussen met  rust is
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gesteld ingreep en van Pottelsberghe
diende te verhuizen !
Belangenvermenging ?
Buiten zijn job als controleur van
zendtoestellen,  heeft  van Pottelsberghe
ook een offciële beheerdersfuctie binnen
de Unie van Belgische Amateurs, die
vereniging groepeert hobbyisten die zich
met zenden en ontvangen bezig houden .
Langs de ene kant begeeft van
Pottelsberghe zich tussen radioamateurs
die met hun hobby bezig zijn, dus ook
hijzelf  <en zijn echtgenote> en langs de

andere kant moet hij
toezicht houden dat de
radio amateurs de wet
respecteren, we vinden
dat de scheiding tussen
beroep en hobby wel erg
dun is en de
mogelijkheid dat voor
vrienden één en ander
door de vingers wordt
gezien niet denkbeeldig
is.
De antennes.

In zijn vorige woning had Claude een
antennemast van 30 meter geplaatst, of
er daarvoor een stedebouwkundige
vergunning bestond hebben we niet
gecontroleerd, maar op zijn huidig adres
te Loppem zijn er wel degelijk problemen
met stedebouw.
Proces Verbaal.

Men zou
denken dat een

Officier van
Gerechtelijke

Politie het goede
voorbeeld moet

geven

van Pottelsberghe de la Potterie had zijn
antennemast op de nieuwe locatie
opgericht, maar de stedebouwkundige
voorschriften werden niet nageleefd zodat
er lastens de OGP een PV werd opgesteld.
Zoals dat mogelijk is, kan men in zo’n
geval beroep aantekenen, wat ook
gebeurde.
Volgens de dienst stedebouw van
Ruiselede werd dat beroep zelfs door de
bevoegde Minister afgewezen.
Niettegenstaande staan er nog steeds 2
masten plus één waarvan de onderste
sectie < 6 meter > al is opgebouwd.  Men
zou denken dat een officier van
Gerechtelijke Politie het voorbeeld moet
geven !
Kabinet Rik Daems.
We leggen de feiten voor aan de heer
Cornelis van het Kabinet van de bevoegde
Minister Daems die de vragen doorspeelt
naar het B.I.P.T., het heeft wel enige tijd
in beslag genomen, maar een reactie is
toch toegekomen <zie verder op bladzijde
.....................>

Erik Verbeeck
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Is een periodiek dat
maandelijks verschijnt.

Het is totaal
onafhankelijk en

onderscheidt zich van
andere tijdschriften

wegens het dieper ingaan
op het

“maatschappelijke” waar
de belangen van de

burger  aan de top staan
zonder politieke  of

andere inmenging  en
daardoor ook

onderwerpen behnadelt
die elders onvoldoende

aan bod komen

Snel maar niet doeltreffend !
Betekom / Heist op den Berg - EVER
Na onze melding dat er
in de Spoorwegstraat te
Heist op den Berg een
10-tal defecte
isolatoren in het
luchtnet van Iverlek
werden aangetroffen, is
men nog diezelfde dag
overgegaan tot het
vervangen ervan.
In de late namiddag
daagde de firma Maes
uit Zandhoven op met
een hoogwerker en
werden al enkele
isolatoren vervangen,
een pleister op een houten been en niet
doeltreffend.
Aan n° 3 van de Spoorwegstraat zijn beide
isolatoren van de bovengrondse
aansluiting van het luchtnet nog steeds
defect, de leidingen komen daar ook zo
dicht bij de dakgoot en een venster <art.
164> dat de bewoners niet aan hun
dakgoot zouden kunnen werken zonder
de electriciteitsdraden te raken <art. 192>.
We hebben het dan nog niet gehad over
de mechanische stevigheid van de
steunen.
Snoeien van bomen.
Dat de herstellingen niet erg doeltreffend
worden uitgevoerd stelt men vast aan het
feit dat er wel isolatoren werden hersteld,
maar dat men geen aandacht heeft
geschonken aan het traject van de luchtlijn
die wordt gehinderd door boomtakken
<art. 171.03>
Niet alleen in de Spoorwegstraat !
Dat er bij Iverlek totaal geen respect
bestaat voor mogelijke schade aan
materiaal en/of ongevallen, blijkt uit het
feit dat er nog op andere plaatsen
meerdere inbreuken en defecte isolatoren
te vinden zijn, ondermeer op de
Liersesteenweg ter hoogte van n° 72 en
elders.  Ook daar lopen de geleiders dwars
door de bomen. Het artikel 173.03 van
het A.R.E.I. <snoeien van bomen> is
nochthans duidelijk !
Dat Iverlek al deze regels van het
Algemeen Reglement op de Elektrische
Installaties op dergelijke flagrante manier
aan zijn laars lapt, is zondermeer
crimineel.
En de controleorganismen ?
Als noch de Intercommunales, noch de
exploitanten in staat zijn om de defecte
isolatoren te laten opsporen, dan moeten

de erkende controleorganismen worden

angeschakeld !  Maar dan zullen ook daar
duidelijk instrukties moeten worden
gegeven, tenminste, als ook daar de
onpartijdigheid niet is aangetast !
We moeten  ons hier trouwens de vraag
stellen, waarom hoogspanningsleidingen
wel en de laagspanningsleidingen niet
moeten worden gekeurd ?

Erik Verbeeck

Sabenapersoneel
Betekom / Tienen
Soms hebben we onze twijfels omtrent de
rol van de pers en vooral het gemis aan
realiteitszin, ofwel leven we hier in een
echt circus, ofwel laten journalisten zich
door de vakbonden systematisch een rand
voor de ogen draaien.
Weer de politici.
Dat de staat grote schuld heeft aan het
eindresultaat van Sabena is slechts hier
en daar in een artikel tussen de regeltjes
te lezen.  Heeft ex premier Jean Luc
Dehaene er enkele jaren geleden niet voor
gezorgd, dat er nog een paar honderd
personeelsleden in Sabena werden
gepompt, hoeveel stemmen <macht>
heeft dat weer aan deze politicus
opgeleverd ? Wij belastingbetalers
draaien daar nu voor op !
Verwend.
Enkele weken geleden solliciteerde een
ex Sabena technieker voor een job die hij
via de WIS computer van de VDAB had
opgemerkt, het ging om technisch werk
in zijn streek Tienen.
De man is na afspraak ter plaatse geweest,
hij gaf toe bij Sabena door een te veel
aan personeel, een luilekker leventje had
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had om nog een diploma elektriciteit te
behalen, bij Sabena was er toch tijd zat.
Als bijjob voerde hij dan elektrische
installaties uit, bij Sabena kon je immers
uitrusten !
De job die DP werd aangeboden zag hij
niet zitten, het zag er immers naar uit dat
de ex Sabena technieker voor het
uitvoeren van de job geen beroep zou
kunnen doen op een luilekker leventje
waar er, zoals bij Sabena, 6 werknemers
ter beschikking zijn voor een job die
normaal voor één persoon is bestemd !
Misschien kan iemand van de journalisten
economie even narekenen hoeveel
belastinggeld onze politici, door het
jaenlang in stand houden van Sabena,
hebben verkwist !

De Redactie

Guglielmo Marconi
100 jaar later

Poldhu Cornwall - Betekom
Nu zowat iedereen met een GSM
rondloopt is men vergeten dat het nog
maar 100 jaar geleden is dat de eerste
draadloze Transatlantische verbinding
tussen Engeland en New Foundland werd
gerealiseerd.
Gugliemo Marconi werd in Bologna in
1837 geboren, zijn moeder was van Ierse
afkomst en had goede
relaties in Londense
financiële kringen.  Het
was dan ook vooral in
Londen dat Marconi
actief werd, hij stichtte
er diverse bedrijven en
zelfs een soort
Persagentschap.
Alhoewel er in die tijd al
duizenden kilometers
telefoniekabels over zee
en land werden gelegd,
was Maroconi bezeten
van de draadloze
telegrafie.  Marconi
reisde ook vaak naar
Amerika, Frankrijk,
Italië, etc. Op die reizen
ontmoette hij ook andere geleerden uit
die tijd zoals Ferdinand Braun.  Marconi
en Braun ontvingen te Stockholm in 1909
de Nobelprijs voor Physica.
Marconi schreef ook een groot aantal
Patenten op zijn naam en hij had ook een
yacht “Elettra” genoemd naar zijn
dochter die in Rome woont en leeft.
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Lizard.
Cornwall is een Engels graafschap
waar weinig industrie  is, we
treffen er schapen, koeien en wat
aardappelteelt aan maar verder is
er zelfs vandaag nog weinig
industriële activiteit waar te
nemen.
Door  zijn vele activiteiten in
Cornwall heeft Marconi altijd een
speciale band gehad met dat
gebied en dat moet blijken uit de
enorme aandacht die Cornwall en
de wereldpers aan de herdenking
van de eerste Transatlantische
verbinding heeft geschonken.
De persaandacht bleef blijkbaar
beperkt tot Engeland en Canada, alhoewel CNN toch een rechtsteekse uitzending
verzorgde.
12 December 1901
Nadat  Marconi  op 23 januari 1900 een draadloze verbinding van ruim 300 kilometer
tussen “The Lizard” en het “Isle of Wight” realiseerde, vestigde het genie het jaar
daarop vanaf  Poldhu Cove een wereldrecord door een morsesignaal  (de letter “ S “)
naar  Sint Johns in Newfoundland  draadloos over te seinen !
100 jaar later.
Deze draadloze verbinding was tevens voor Marconi een startsschot voor vele nieuwe
projecten die in verband stonden met de telegrafie op schepen.
Op 12 december 2001 werd deze Transatlantische verbinding in Poldhu overgedaan.
De “replica” van de oude vonkenzender werd door de Britse Royal Navy nagemaakt
en om 16:02 plaatselijke tijd werden er onder zeer veel persbelangstelling weer 3
punten  (letter S in morse) naar St.Johns gestuurd.
Op de foto  ziet U de kleinzoon die dezelfde naam draagt als zijn grootvader
“Guglielmo Marconi” en die, zoals zijn grootvader dat exact 100 geleden deed, nu
de morsesleutel bediende.  De kleinzoon is thans 32 jaar en verdient in Rome de kost

in de Immobiliënsector.
We vernemen dat het met de
financiële toestand van
Marconi in Londen niet
rooskleurig gesteld is. We
zullen aannemen dat de reden
daarvan ligt in de algemene
malaise binnen de
Telecomsector.
In de marge...
Het ganse event oogde voor
iedereen als geslaagd, maar
toch bedriegt schijn ook hier
weer ! Overal in de pers
verscheen Marconi met een
keyer in de hand van het merk
Kent en geen Marconi
exemplaar dat veel mooier is en
in dit geval meer nostalgische
waarde zou hebben gehad !
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B.I.P.T.
Reageert ...
Inzake de heer Cl. van Pottelsberghe laat
het Instituut ons per brief op 11 december
01 één en ander weten.
Het Instituut heeft inzake de vermeende
belangenvermenging interne maatregelen
genomen die de goede werking van het
Instituut niet in het gedrang brengen
schrijft Patrik Callens.
Voor de storingen die door Cl. van
Pottelsberghe op zijn vorig adres werden
veroorzaakt, is er in overleg met de klager
tot grote tevredenheid een oplossing
gevonden gaat de heer Callens verder.
Nogal wiedes dat de huidige NCS baas
ontkent dat er toen inbreuken werden
vastgesteld.
De PV’s die lastens Cl. van Pottelsberghe
inzake stedebouw werden opgesteld,
wijst de NCS baas als “privézaken” van
de hand !

Naschrift van de redactie

Het is juist omdat er met storingen bij
wijlen Professor. Dr. Ir Coppieters
systematisch problemen waren o.a. met
de faxen, dat Cl. van Pottelsberghe
besloot te verhuizen en dat doe je als
zendamateur niet wanneer er op je
woonplaats geen problemen zijn.
Dat de toenmalige baas van de NCS geen
overtredingen zou hebben vastgesteld, is
een uitspraak die wij voor rekening van
de heer Callens laten. Wij hebben toen
informatie bekomen, dat er een
vermogenversterker (die toen verboden
was) werd aangetroffen. Het is nogal
wiedes dat de NCS niet zal toegeven dat
één van zijn controleurs zelf werd
betrapt ! Ergo, een collega van Cl. van
Pottelsberghe in Oostende die over
dezelfde versterker beschikte en door van
Pottelsberghe werd gewaarschuwd zou
zijn TL922 bij de RMD te Oostende
hebben verstopt !
Saoudi Arabië.
Dat van Pottelsberghe wel degelijk te veel
vermogen had, wat de oorzaak van de
storingen moet zijn geweest, wordt
duidelijk wanneer wij via een andere bron
vernemen, dat de echtgenote  van Cl.van
Pottelsberghe (Carine) en die van zijn
toenmalige vriend uit Oostende
(Monique) bij  Saoudische radioamateurs
op bezoek waren.

Onze bron beklaagde zich, dat hij met
zijn gewoon vermogen met de ladies in
Saoudi Arabië geen verbindingen kon
realiseren  wat voor Cl. van
Pottelsberghe en enkele van zijn
vrienden vanwege hun groot vermogen
geen probleem was !
Bouwovertredingen.
Uiteraard hebben deontologisch gezien
de bouwovertredingen geen verband met
de werkopdrachten van Cl. van
Pottelsberghe, maar we veronderstellen
dat  iemand met een functie als Officier
van Gerechtelijke Politie het goede
voorbeeld zou mogen geven en dat is hier
duidelijk  niet het geval.

Erik Verbeeck

Kortsluitproeven
beëindigd, maar ....
Betekom / Brussel - EVER.
Uit de kortsluitproeven welke te
Begijnendijk op 9, 26 oktober en 19
november 2001 werden uitgevoerd
worden  thans de nodige conclusies
getrokken, maar wat had u anders
verwacht.  Niettegenstaande er
ondermeer in de werkgroep P86 al menig
woordje werd gewisseld, gaat  het  zeer
moeizaam !
Alhoewel de aanwezigen bij de proeven
het allemaal eens waren dat er met de
beveiliging van toevoerleidingen iets
moet worden ondernomen, zullen de
initiatiefnemers het niet gemakkelijk
hebben om iets concreets  te bereiken !
Uitgelekt !
Amper twee weken na de tweede proef
van 26 oktober 2001, heeft de voorzitter
<Jean Claude Mignolet> de werkgroep
al bij mekaar geroepen, dat was op 13
november 2001 om 09.30 uur. Op die dag
verspreidde deze redactie ter zake een
persnota.
In de werkgroep is de problematiek die
Morsum Magnificat Professioneel heeft
blootgelegd, besproken.  Het Ministerie
van Economische Zaken, dienst Energie
wil inderdaad actie gaan nemen, maar de
grote Electriciteitsverdeler Electrabel
doet ook nu weer moeilijk.
Alhoewel wij met onze artikels ijveren
voor de toepassing van art.117 van het
A.R.E.I. (vooral voor de
laagspanningsaansluitingen naar de
abonnees) wil de dienst Energie nog een
stapje verder gaan.
Omdat Marc De Smet van Electrabel
meent dat er naar deze redactie gelekt is,
stuurde de verbolgen man ter zake een
fax met zijn grieven naar de voorzitter
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van de werkgroep !
Stemmingmakerij.
Alhoewel wij de heer De Smet in geen
enkele van onze artikels met enig
onderwerp hebben gelinkt, vernemen wij
uit diverse bronnen dat de heer De Smet
de proeven met de kwinkslag
“stemmingmakerij” van tafel veegt, wij
kunnen op onze beurt de uitlatingen van
de man niet plaatsen.
Bronbescherming.
Alhoewel deze redactie nooit eerder in
contact was met de Electrabeller, willen
wij toch de reden van zijn uitlatingen
kennen en bellen even naar Lokeren.
Al meteen was het duidelijk wie de toon
in het gesprek zou aangeven.
Alvorens een eigenlijk gesprek zou
kunnen plaatsvinden moest eerst de naam
vallen wie ons geïnformeerd had omtrent
de inhoud van de gesprekken uit de
werkgroep P86 ! Omdat dit voor ons
onaanvaardbaar was, werd het gesprek
langs de kant van Electrabel bruusk
afgebroken, hoorn op de haak, dat dachten
wij tenminste, om zekerheid te bekomen
bellen we meteen terug.
Toen we meneer De Smet opnieuw de
vraag stelden waarom de proeven
stemmingmakerij zouden inhouden, werd
door meneer De Smet ontkennend
geantwoord !    Wanneer we hem zeggen,
dat wij dat uit tenminste 3 verschillende
bronnen hebben vernomen, dus moeilijk
te ontkennen is, gaat de hoorn weer op de
haak !
Meteen beveiligen.
De dienst Energie ziet nu in dat er iets
moet gebeuren, daarom suggereren zij om
de bestaande toevoerleidingen naar
abonnees,  waarvan het traject tot de teller
niet kan gevolgd worden, nu al te
beveiligen.
Het Ministerie wil dus dat dergelijke
kabels meteen door aangepaste
smeltveiligheden worden beveiligd,  deze
bevoegde dienst gaat dus nog een stapje
verder dan hetgeen wij met onze artikels
beogen.  Uiteraard draagt deze zienswijze
de goedkeuring van ondermeer
Electrabel niet weg, een dergelijke eis
zondermeer inwilligen zal veel kosten !

Architekten de schuld !
In grote dossiers is het geweten, dat vanaf
het bekend worden dat één en ander zeer
veel gaat kosten, meteen schuldigen
worden gezocht, ook hier is dat  geen
uitzondering,  meteen worden de
Architecten / ontwerpers met de vinger
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gewezen,  zij zouden er de schuld van
zijn dat de plaats waar de meetgroep <
teller / conteur > wordt ingepland zich
te ver in het gebouw bevindt.
Architecten die wij ter zake
contacteerden wimpelen deze kritiek
uiteraard af, een Architect uit Aarschot
vraagt zich af of de stroomleveranciers
zomaar de zwarte Piet naar de
Architecten kunnen doorspelen.
Een terecht voorbeeld ging over een
bovengronds net waar de kabel nog zo’n
3 à 4 meter, via een slaapkamer op de
verdieping naar de teller in de gang op
het gelijkvloers loopt, van dergelijke
situaties bestaan er nog duizenden, is dat
misschien ook de schuld van de
Architecten ?
Architect Dirk Verbeeck uit Halle
Booienhoven zegt dat de plaats van het
“technisch lokaal” in een gebouw niet
alleen wordt bepaald door de plaats van
de elektrische meetgroep, ook andere
toestellen zoals de centrale verwarming
vinden daar hun plaats,  tevens heeft ook
de bouwheer zijn organisatorische eisen,
het komt niet altijd uit om het technisch
lokaal tegen de voorgevel te voorzien.
Eenvoudig.
Het probleem oplossen is nochthans
eenvoudig, bij een nieuwe installatie
moeten de stroomleveranciers één
kast(je) plaatsen waarin aangepaste
smeltveiligheden volgens de sectie van
de kabel worden geplaatst, technisch is
dat geen enkel probleem, maar we vrezen
dat  het  probleem weer bij de politici
ligt !
Permanentie.
Wanneer alle woningen met aangepaste
smeltveiligheden zullen beschermd zijn
zal het meer voorkomen dat bij één of
ander “ongelukje” de smeltveiligheden
het zullen begeven.
Eén persoon die voor een ganse regio
wachtdienst verzekert, zal dan niet
volstaan, er zullen dus meerdere
personen moeten worden ingeschakeld.
Dat zal uiteraard zijn impact hebben op
de exploitatie, de winst en de uit te keren
dividenden !
Het ziet er dus naar uit, dat de uitvoering
tot  het toepassen van artikel 117 van het
A.R.E.I. nog heel wat stof zal doen
opwaaien !

 Wordt dus vervolgd ......

Erik Verbeeck

Betekom / Heist op den
Berg - EVER
Het specifieke aan Heist
op den Berg  is het feit
dat daar Burgerlijk
Ingenieur Mariën
woonachtig  is,   Jef is
niet alleen Schepen  te
Heist op den Berg, maar
ook  voorzitter van het
uitvoerend comité van de
Intercommunale Iverlek
II.  De Schepen is dan
ook binnen de
Intercommunale een
machtig man.    Het zijn
immers de
Intercommunales die aan
de exploitanten  /
s t ro o mlev er a nc i e r s
opdracht geven om al
dan niet  werken aan de
elektrische netten op het
grondgebied van de
gemeente  uit te voeren.
Uitgerekend in verband
met het belabberde
elektriciteitsnet regio Heist op de Berg
schreef de toenmalige Minister van
Binnenlandse zaken <Louis Tobback> in
1992 een brief.  Zowel Iverlek als
Electrabel lapten toen de aanbevelingen
van de Minister aan hun laars !
Begin 1993 begaf een isolator het in de
Grote Heidestraat, gevolg : veel schade
in 73 woningen waarvan één gedeeltelijk
uitbrandde !
Alhoewel er aanwijzingen zijn, dat
werknemers van Electrabel per ongeluk
de fout veroorzaakten, wijst de
Intercommunale Iverlek II alle
verantwoordelijkheid af, de zaak is
momenteel nog steeds niet volledig
afgewerkt.
De grote schade in 1993 aan de
Pijpelheide te Booischot indachtig, zien
wij enkele weken geleden alweer
verschillende defecten aan isolatoren in
de Spoorwegstraat en de Liersesteenweg,
Na melding en voldoende aandacht in dit
tijdschrift en in Gazet van Antwerpen
werden de isolatoren direkt vervangen,
maar we zijn ervan overtuigd dat er elders
nog meer defecte isolatoren bestaan.
Waarom houdt de technische dienst te
Heist op den Berg geen oogje in het zeil ?
Het is juist omdat Jef Mariën er woont  dat

Bergstraat 132
Heist op den Berg

Lasdoos voor
Kerstverlichting

zonder deksel op de
zijgevel  en toch onder

spanning !

Weer gevaar te Heist op den Berg !
Nu de Kerstverlichting

Heist o/d Berg  het goede
voorbeeld zouden
moeten geven, maar het
resultaat is blijkbaar nét
het tegenovergestelde !
Nogal wiedes, waarom
wordt je politicus ? Voor
de macht en de poen
natuurlijk !
Dat mensen en goederen
door niet conforme
elektrische Installaties
gevaar lopen is ook hier
niet van belang !
Niettegenstaande we
inzake de
Kerstverlichting al
telefonisch contact
hebben genomen met
Staf Goyvaerts en Staf
Van der Linden  <hoofd
Technische dienst>
vinden we aan de
Bergstraat 132, op
amper 3,5 meter boven
de grond een lasdoos
voor de Kerstverlichting

die primo onvoldoende waterdicht is en
secundo niet eens een deksel heeft.
Jef Mariën.
Aan  het feestcommitté van de Bergstraat
vragen we al jaren de toepassing van het
A.R.E.I. zegt Jef als we hem ter zake
opbellen.  Of de installatie gekeurd werd
kan de Schepen mij niet vertellen.  Net
als in Retie en Arendonk worden we
verwezen naar de locale Middenstand die
opdracht geeft om Kerstverlichtingen op
te stellen.
Voor onze opmerking dat met de
openstaande  lasdoos  de regels van het
A.R.E.I. met de voeten wordt getreden
heeft Jef geen uitleg, ook  niet wanneer
we menen  dat het Gemeentenbestuur
moet toezien op de veiligheid van zijn
inwoners.  Over de vele defecte isolatoren
is er geen duidelijk standpunt,  ik neem
aan dat wanneer je defecte isolatoren
opgeeft, ze ook hersteld worden voegt Jef
Mariën er nog aan toe !
Het is echter niet de taak van de pers om
niet conforme elektrische installaties  op
te sporen !
Bergstraat Commité
Navraag   bij   één   van  de  bereikbare
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Heist op den Berg
vervolg van blz 5
medewerkers < Mr De Bie > die
eveneens in de Bergstraat woont, leert
ons dat de  installatie door AIB / Vinçotte
zou gekeurd zijn.
Het keuringsverslag zou  zich bij de
Technische dienst van de Gemeente
bevinden en dat werd ons voordien ook
al door  Staf Goyvaerts bevestigd.
Meneer De Bie vraagt zich terecht af,
wat zij dan nog meer kunnen doen ?
Bij AIB / Vinçotte is op het bureel in
Antwerpen  niemand  bereikbaar, we
bellen dus de betreffende keurder via
zijn GSM op.
Het gesprek was kort, het blijkt dezelfde
man te zijn die de Kerstverlichting te
Arendonk keurde !   De man verwijst
naar het bureel te Antwerpen en
verbreekt de verbinding .

De Controle Comissie.
Omtrent de handel en wandel van de
keuringsorganismen bestaat er binnen
het Ministerie van Tewerksterlling en
Arbeid een Controlecommissie.
Ook bij het Ministerie van Economische
Zaken  zijn er diverse Controle
Comissies.
Dan is er de BELTEST, dat is  een soort
audit, welke wordt uitgevoerd aan de
hand van een keuring, één of meerdere
keuringen worden dan door de
Commissie nader bekeken, gaat de
keurder te veel in de fout kan hij / zij
zijn mandaat verliezen en het blijkt dat
dat al gebeurde !
Hoe al deze diensten precies werken en
wie voor wat bevoegd is en / of kan
optreden is niet erg doorzichtig de heer
Van de Laer (TWA) kan niet op alle
vragen welke we stelden een
bevredigend of duidelijk antwoordt
geven.  Toch vermoeden we dat er
momenteel al dossiers van bepaalde
keuringsorganismen onderzocht worden
die mogelijk hun accreditatie kunnen
verliezen.
Door de herschikking van het
energielandschap komt het ons over, dat
het oplossen van de technische
problemen van kwaad  naar erger gaat
en het bevoegde Ministerie van
Economische Zaken nog meer dan
voordien in het politiek moeras zal
verzuipen !

Erik Verbeeck
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 Telenet en het
  A.R.E.I. ?

Betekom - Mechelen - EVER.
Echt opschieten doet de “ closing ” van
de overeenkomsten  met het Amerikaanse
Callahan niet, niettegenstaande de
closing termijn <half november> voorbij
is, zijn de centen zijn er dus             <  nog
> niet !
Tijdens een recente bijeenkomst in
technopolis te Mechelen vernemen we,
dat Callahan via banken in Londen druk
doende is om het gigantisch bedrag van
1,3 miljard Euro te gaan lenen.
We weten dat er nogal fiks zal moeten
geïnvesteerd worden in digitalisatie,
maar dàt alleen kan niet de reden zijn dat
zo’n gigantisch bedrag moet geleend
worden.
Of met een potentieel aan 2,1 miljoen
klanten in Vlaanderen eern dergelijke
investering te verantwoorden is, laten we
aan de economisten over.
A.R.E.I.
Diverse artikels van het Algemeen
Reglement op de Electrische Installaties
hebben  ook  hun invloed op de
kilometers coaxiale kabels die helaas nog
te veel aan betonnen en houten palen
werden opgehangen.
Private telecommunicatielijn.
In art.169 wordt
gesproken over “Private
telecommunicatielijnen”
en de  minimumafstanden
welke men moet
respecteren  tussen de
elektrische leidingen die
nog al te vaak uit blanke
koperen geleiders bestaat.
In art.174.03 spreekt men
over een
telecommunicatieli jn,
maar dit wordt niet
voorafgegaan door
“private”.
Het A.R.E.I. is op zijn
zachtst gezegd ook op dit vlak
onduidelijk, tegenstrijdig en verwarrend,
maar in artikel 169.03 worden private
tele- communicatielijnen toch specifiek
vermeld, op dat éne punt is er dus
duidelijkheid !
Afstand tot kabels onder spanning.
Werken uitvoeren in de nabijheid van
onder spanning staande blanke geleiders
is zondermeer gevaarlijk, daarom is er

in  het A.R.E.I. in art.169.03 bepaald dat
de telecommunicatielijnen, dus  ook deze
die de diensten van Telenet  transporteren,
op  minstens 40 centimeter afstand van
elektrische leidingen moeten worden
aangelegd, in de praktijk is dat dikwijls
anders !
Art.192 van het A.R.E.I.
Nu de verkoop van de bestaande kabel-
tv netten aan Callahan / Telenet door de
Intercommunales werd goedgekeurd, is
het van het grootste belang dat deze oude
en ondermaatse netten sito presto worden
opgelapt, Telenet zit dringend om
abonnees verlegen en het bestaande net
voldoet in de verste verte niet aan de voor
Telenet vereiste normen, waaronder de
nadelige “Instraling” <ingress>.
Tot wanneer er geen ongelukken
gebeuren kraait er geen haan over het feit
dat arbeiders op de luchtnetten vaak in
erbarmelijke en gevaarlijke
omstandigheden werken moeten
uitvoeren, de uitvoerder moet immers zelf
de gevaren inschatten !
Maar wanneer er een dodelijk ongeval
plaatsvindt zoals in 1996 te Boutersem
<A.Joris> dan trekt de opdrachtgever
meteen zijn  regenscherm open en

verwijst naar
art.192 van het
A.R.E.I. waarin
staat dat bij
werken in de
nabijheid van
spanning, de
beheerder van de
lijn om
s c h r i f t e l i j k e
toelating moet
worden gevraagd.

Hoe dan ook blijft
degene die de
werken uitvoert
(alsook  de

preventieadviseur)  eveneens gehouden
geen risico’s te nemen door o.m. de
gevaarlijke delen af te schermen, of nog
beter aan de beheerder van de lijn te
vragen om de spanning uit te schakelen !
Onder druk.
Onder de  druk van  de  opdrachtgevers
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wordt door sommige aannemers dagelijks
risico genomen en worden de werken
vaak in slechte weersomstandigheden en

op gevaarlijke plaatsen zondermeer
uitgevoerd.
Deze foto toont een ogenschijnlijk
ongevaarlijke situatie, maar toch lopen
hier verschillende onder spanning staande
elektrische geleiders (die hier in feite
gelijkgesteld zijn met blanke geleiders),
kris kras door de kabels voor
telecommunicatie < Telenet >.
Wetende dat de elektrische leidingen   van
10mm² die hier de
telecommunicatieleidingen raken, in de
cabines van de stroomleverancier met
smeltveiligheden van 160 à 200A zijn
beveiligd (of juist niet beveiligd ), is het
onverantwoord om  er mechanische
krachten  op uit te oefenen  en dat gebeurt
onvermijdelijk wanneer men aan de
Telenet kabels moet werken, of
vervangen.
Deze foto toont ex PBE  werk te
Vissenaken, maar  is ondertussen al een
paar jaar door Iverlek overgenomen die
er recent ook nog wijzigingen doorvoerde
en er spijtig genoeg niet van profiteerde
om de toestand te saneren.
Heeft Telenet in zijn business plan
rekening  gehouden, dat ook dergelijke
toestanden ooit moeten gesaneerd
worden !

De laagspanning aansluitingen.
In 1992 werden er lastens Intercom
Distributie Noord regio Heist op den Berg

PV’s opgesteld omdat
de elektrische
inrichtingen van de
teledistributiekasten
niet conform het
Algemeen Reglement
op de Elektrische
Installaties waren
aangelegd.
In zijn antwoord op een
Parlementaire vraag
van Bert Anciaux gaf de
Minister van
Economische Zaken,
Elio di Rupo toe, dat er
van dergelijke kasten
80.000 stuks conform
dienden gemaakt !
In een antwoord op een
Parlementaire vraag
geeft Elio Di Rupo
andermaal tekst en
uitleg dat de installaties
van alle openbare
teledistributiebedrijven
zullen worden
onderzocht.
In de Intercom

Distributie Noordzone werden gedurende
enkele jaren inderdaad inspanningen
gedaan, maar lang niet alle exemplaren
werden aangepast.
Elektrocutie.
In 1988 werd een arbeider bij het
aansluiten van een  teledistributiekabel in
een  kast te Holsbeek geëlektrocuteerd.
Dat dodelijk ongeval was voor PBE niet
voldoende om dergelijke kasten veiliger
te maken.
Een gedeelte PBE gebied werd in regio
Tienen enkele jaren geleden overgeheveld
naar de intercommunale Iverlek.
Electrabel is de exploitant.  In mei en
september 2000 wordt nogmaals het
bestaan van diverse van dergelijke kasten
vastgesteld, weer is PV opgesteld !
Volgens art.270 van het A.R.E.I. moeten
de laagspanningsaansluitingen voor
voedingen voor kabeldistributie (dus ook
Telenet) wel degelijk gekeurd worden !
Ook daar zou Telenet zich wel eens, qua
toekomstige kosten, kunnen vergissen,
hopelijk gebeuren er ondertussen geen
ongevallen, is een verwittigd man er geen
2 waard ?
Arbeidsauditeur.
Omdat wij van oordeel zijn, dat er bij het
ongeval met arbeider J.Sacré van de nv
G.Champagne uit St Truiden één en ander

met de mantel der liefde werd gedekt en
er ondertussen blijkbaar nog geen lessen
getrokken werden hebben wij de heer
Berben Arbeidsauditeur te Leuven
opgebeld.
De heer Auditeur kan uiteraard vrij
oordelen, maar dat er vandaag ondanks
alle PV’s van de bevoegde diensten nog
steeds dergelijke gevaarlijke kasten
bestaan komt ons toch vreemd over.
De heer P.Berben is magistraat en beslist
autonoom gaat de auditeur verder.   We
delen toch mede dat wij ervan op de
hoogte zijn dat er op het Auditoriaat
dossiers in dat verband liggen en dat we
ook weten dat ambtenaren frustraties
oplopen omdat sommigen dossiers wel en
andere niet worden opgevolgd.
Ondertussen weten wij dat er andermaal
melding is gemaakt van niet conforme
kasten / toestanden en dat de heer
Auditeur daarvan, via de federale politie,
om bevestiging heeft gevraagd !
Nog volgens onze informatie zal het
informeren van de Arbeidsauditeur niet
bij één melding blijven !
Veiligheid bij Telenet.
Onlangs hebben wij in dit verband te
Mechelen een persoonlijk gesprek
gevoerd met de heer Etienne Blomme de
grote baas van Telenet.
Documenten betreffende risico analyse
werden voorgelgd, we probeerden de heer
Blomme duidelijk te maken dat voor het
2- weg maken van het bestaande net niet
alleen instralingsproblemen permanent
zullen dienen aangepakt, maar ook het
rechttrekken van kromme situaties uit het
verleden.
We probeerden de heer Blomme ook diets
te maken dat in het lager technisch Telenet
echelon wordt geprotesteerd dat hun
klachten, betreffende de niet conforme
staat van het overgenomen net,
onvoldoende ernstig worden genomen,
zelfs niet geacteerd worden !
Straks moeten zo’n 500 Electrabellers bij
Telenet worden ‘ingepast’, de gemiddelde
leeftijd van het Electrabel personeel  is
+/- 47 jaar, bij Telenet ligt dat cijfer
nagenoeg 20 jaar lager !
We zijn benieuwd wanneer de eerste
krachtmeting tussen partijen  zal
plaatsvinden , hopelijk kiest Telenet een
voldoende grote locatie zodat één en
ander niet uit zijn voegen barst !
Ondertussen  blijven tienduizenden
potentiële klanten tevergeefs op een
aansluiting wachten omdat de duur
overgekochte netten ongeschikt zijn om
Telenetdiensten door te geven !

Erik Verbeeck
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In de rode cirkel bevindt zich de Telenet inrichting



Voor het F.A.N.C. is,
in 1985 bij wet verboden

Radioactief materiaal, in 2002
nog niet Prioritair !

 

Betekom / Brussel - EVER
In ons land staan er nog
minstens 2.000 bij wet
verboden bliksemafleiders met
een radioactieve bron zoals
Ra226 en Am241 !
In oktober 1985 werden een 5000- tal
tussen 1960 en 1985 in België  illegaal
geïnstalleerde bliksemafleiders, met
daarop Radioactieve bronnen, verboden.
De Staatssecretaris zei toen in het BRT
Programma Terloops dat ze
allemaal moesten worden
afgebroken !
Politici kletsen om de
haverklap uit hun nek, maar
hier is het toch grof !
Van het ene naar het
andere Ministerie!
Nadat de tekst in het
Staatsblad verscheen
verhuisde het Radioactief
dossier van de éne Minister
naar de andere, geen enkele
deed een ernstige
inspanning om het
radioactief probleem aan te
pakken.
En de Groenen ?
Tot zover en mits hulp van Rudy Coulier
<De Morgen> die het dossier naar de Pers
haalde, was Jos Geysels <Agalev> bereid
om iets te ondernemen, er kwam een
artikel in De Morgen, maar daar bleef het
ook bij.
Toen de “Groenen” aan de macht waren
werd er een brief van het Hof naar Magda
Aelvoet gestuurd, maar toen we 5 jaar
later omtrent het Radioactief dossier
informeerden, hoorde men het op haar
Kabinet in Keulen donderen, van een brief
van het Paleis was zelfs geen spoor te
vinden zodat deze redactie hem per fax
doorstuurde !
F.A.N.C.
Nadat het dossier het ganse Belgische
Politiek circus is gepasseerd heeft het
sinds enkele maanden een definitief

Toen de “Groenen” aan
de macht waren werd er
een brief van het Hof
naar Magda  Aelvoet
gestuurd, maar toen we
5 jaar later omtrent het
Radioactief dossier
informeerden, hoorde
men het op haar
Kabinet in Keulen
donderen

onderkomen gevonden bij het
Federaal Agentschap voor
Nucleaiere Controle te Brussel.
Niettegenstaande Ra226 en
Am241 gevaarlijke Alfastralers
zijn die ondermeer in de
Bliksemafleiders zijn verwerkt,
verklaarde Erik Cottens van het F.A.N.C.
op ROB Televisie dat men zo’n
bliksemafleiders eventueel bij het grote
huisvuil zou kunnen plaatsen, uitgerekend
diezelfde Erik Cottens houdt zich nu bij
het FANC met die materie bezig !

Niet Prioritair !
Nu het FANC al enkele
maanden in het zadel zit
en er ondertussen via
o.a. Het Laatste Nieuws
en ook nog eens De
Morgen en ROB
televisie artikels  ter
zake verschenen, heeft
het F.A.N.C. nog niets
ondernomen.
We bellen de heer
Cottens  nog eens op
om poolshoogte te
nemen. We vernemen
dat het dossier voor het

FANC  niet prioritair is !
Als we de man erop wijzen dat sommigen
ervan <o.a. te Baal> in zeer slechte staat
verkeren blijft het FANC op de vlakte !
Vlaams Parlement.
De heren / dames van het
FANC moeten zich
nochthans niet heel ver
verplaatsen om zo’n
bliksemafleiders met
Radioactieve kop te
ontdekken, in de Wetstraat
staan er al minstens 4 die
men zo met het blote oog
kan opmerken.
Alleen is er een klein
beetje competentie vereist
en dat heeft meneer
Cottens tijdens intervieuw
met ROB niet bewezen  !
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Recent opgemerkte
bliksemafleiders met

Radioactieve
bronnen

Baal /
Tremelo

(Bibliotheek)

Frans
Parlement

(Leuvensestraat 3/5)

Vlaams Parlement
(Wetstraat)

UZ Gasthuisberg
(Pellenberg)

Balansstraat
(Antwerpen)

 Heist o/d Berg
(Kerk K-Heikant)

         Ook op het Vlaam Parlement staat er eentje !

Maar het FANC ziet ze niet !
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